
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 6/20 
seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 15. 10. 2020 s pričetkom ob 15.00. 
  
Prisotni: B. Črnič, T. Martun,  J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger. 
  
Vabljena: R. Gruden, blagajničarka SVIZ/IJS, ki je svojo odsotnost opravičila. 

  
  

  
1.        Potrditev točk dnevnega reda 
  
Pregledali, razširili in potrdili smo točke dnevnega reda. 
  
2.        Tekoče zadeve 
  
2.1.    Finančno stanje SVIZ/IJS 
  
R. Gruden nam je posredovala podatke finančnega poslovanja našega sindikata za prvo polovico 
letošnjega leta. Naše poslovanje poteka skladno s sprejetimi sklepi letne skupščine. Nekaterih aktivnosti 
glede na situacijo koronavirusnega obolenja, ki je zajelo dobršen del sveta, nismo izvedli, zato so npr. 
sredstva na postavkah piknik in izlet ostala neporabljena. 
  
V septembru smo izplačali subvencijo za šolske knjige, manj je bilo porabe za ogled kulturnih 
predstav,  redno izplačujemo (po potrebi) nepovratna sredstva za solidarnostno pomoč, zdravniške 
preglede z ultrazvokom, obnovili smo dve letni vstopnici za Atlantis – Termalni tempelj. 
  
Za subvencioniranje počitniških kapacitet smo porabili že nekoliko več sredstev, kot je bilo planirano. 
  
Sklep 1:                Seznanili smo se  s finančnim poslovanjem v prvi polovici in delno tretji četrtini letošnjega 
leta. Kljub temu, da smo na postavki počitniške kapacitete nekoliko prekoračili sredstva, tega ne 
ocenjujemo kot večjo težavo, saj lahko finančna sredstva, ki so ostala na drugih postavkah, prenesemo na 
to aktivnost v nadaljevanju leta. 
  
 Sklep 2: Predlagamo, da se v naslednjem letu po potrebi – v odvisnosti od razmer epidemije covida 19 v 
Sloveniji – povečajo sredstva za participacijo koriščenja počitniških kapacitet IJS. 
  
 
 
  
2.2.    Pregled tekočih zadev 



  
a)             J. Pungerčar je nanizal najpomembnejše zadeve, ki so se do sedaj in se tekoče odvijajo na ravni 
SVIZ Slovenije in sindikalne konference VŠZ. Delo je potekalo bolj ali manj normalno, seje pa so potekale 
večinoma preko spleta, nekaj tudi v živo. 
  
b)             SVIZ/IJS je od začetka junija deloval preko korespondenčnih sej, pri čemer je na takšen način opravil 
tudi vsa potrebna glasovanja. 
  
c)              Letna skupščina je bila zaradi izrednih razmer izvedena v okviru seje IO SVIZ/IJS, dne 3. junija 2020, 
člani pa so se kasneje s pisnim glasovanjem izjasnili za razporeditev finančnih sredstev. 

  
č)        Za članico IO SVIZ/IJS smo izvedli nadomestne volitve, saj je dosedanja članica iz vrst skupnih služb 
(enote U1, U2, U3, U4, U5, U6 in ZIC) podala odstopno izjavo. Nova članica IO SVIZ/IJS je do konca tega 
mandata, to je do 30. 6. 2022, Janja Novak. 
  
d)             Še vedno se usklajuje novi raziskovalni zakon, ki je bil že poslan na medresorsko usklajevanje na 
MJU in MF. J. Pungerčar je povedal, da so bile za SVIZ nesprejemljive pripombe MF, nakar je MIZŠ poslal 
na MF dodatne obrazložitve in ustrezne pripombe, ki so bile predhodno usklajene s SVIZ-om, ki odločno 
zagovarja stabilno financiranje raziskovalne dejavnosti s postopnim letnim povečevanjem do najmanj 1 % 
BDP. 
  
e)             Nekateri člani SK VŠZ SVIZ-a so intenzivno sodelovali pri pripravi smernic za izvedbo zimskega 
semestra v visokem šolstvu. Osnovni model študija je izvajanje v živo, sledi hibridni in kot zadnji študij na 
daljavo. 
  
f)               Novi direktor ARRS je prof. dr. Robert Repnik, ki še čaka potrditev soglasja vlade. 
  
g)              Izvedeli smo, da vlada ni potrdila ponovni mandat prof. dr. Igorju Žagarju, dosedanjemu direktorju 
Pedagoškega Inštituta, čeprav je imel polno (soglasno) podporo ZS in UO te ustanove. 

  
h)             Na IJS smo 16. septembra 2020 na skupni in vzporednih sejah ZS in UO soglasno izbrali novega 
direktorja, saj našemu dosedanjemu direktorju prof. dr. Jadranu Lenarčiču poteče v. d. mandat konec leta. 
Čakamo še soglasje vlade, ki mora potrditi izbranega prof. dr. Boštjana Zalarja z odseka F5 za novega 
direktorja naše ustanove. Prof. dr. Boštjanu Zalarju za izvolitev iskreno čestitamo. 

  
i)               Neuradno smo prejeli novi pravilnik o izvolitvah v raziskovalne nazive na IJS. J. Pungerčar pričakuje 
še dodatne pripombe I. Zajca in G. Krambergerja (več o tem pri točki 3). 

  
j)               Konec septembra smo od vodstva IJS prejeli na vpogled, mnenje in presojo »Spremembe in 
dopolnitve Pravilnika o sistematizaciji delovnih mest na IJS«. Na pravilnik smo v zakonskem roku podali 
pozitivno mnenje sindikata SVIZ/IJS. 
  
k)              J. Pungerčar in M. Štraus sta se 24. 9. 2020 tudi prvič uradno srečala z novo vodjo kadrovske službe, 
sekretarko Tamaro Kotnik, dipl. univ. prav. Govorili smo o odnosih med vodstvom in sindikatom, izrednih 
razmerah,  v katerih smo se znašli zaradi covida 19, delu od doma in ostalih tekoči problematiki (gl. tudi 
točko 4). 

  



 

 
  
3.        Pravilnik o napredovanju v raziskovalne nazive 
  
SVIZ/IJS že vrsto let opozarja vodstvo na nekatere nepravilnosti  v pravilnikih o izvolitvah v znanstvene in 
strokovno-raziskovalne nazive na IJS. J. Pungerčar je neformalno prejel besedilo novega »Pravilnika o 
napredovanju v raziskovalne nazive«, v katerem pa niso upoštevane naše dosedanje pripombe k členom, 
ki lahko znatno podaljšajo čas napredovanja zaposlenega in ga s tem tudi materialno oškodujejo.  Vse 
zbrane pripombe na pravilnik bomo poslali v odgovor vodstvu IJS in se z njim dogovorili za skupno srečanje, 
kjer se bomo o novem pravilniku podrobneje pogovorili. 
  
4.        Delo od doma 
  
Sindikat SVIZ Slovenije je 9. oktobra 2020 na Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport (MIZŠ) poslal 
dopis »Poziv k ustrezni ureditvi dela na domu na področju visokega šolstva in znanosti«. S strani MIZŠ so 
na SVIZ-u prejeli odgovor, da so omenjeni SVIZ-ov dopis poslali naprej na vodstva javnih raziskovalnih 
zavodov in univerz. 
  
Z več strani smo prejeli opozorila naših članov, da pri nas ni ustrezno urejeno »delo od doma«, na kar smo 
opozorili tudi našo novo sekretarko g. Tamaro Kotnik. Kot smo izvedeli, je na drugih podobnih ustanovah, 
kot je naša, to že ustrezno urejeno, npr. na Kemijskem inštitutu in Nacionalnem inštitutu za biologijo.  
  
Sklep 3:              Vodstvo IJS bomo pozvali, da se čim prej uredijo pravni akti oz. sprejme ustrezen sklep, da 
zaposleni, ki delajo od doma zaradi izrednega stanja, epidemije covida 19, prejmejo ustrezna finančna 
sredstva kot nadomestilo za uporabo lastnih materialnih in nematerialnih stroškov. Predlagamo 
nadomestilo v višini najmanj 0,25 Eur na uro oz. 2,00 Eur na dan. 
  
5.        Cepljenje zaposlenih 
  
Konec septembra smo se dogovorili, da organiziramo cepljenje proti sezonski gripi, pnevmokoknim 
okužbam in klopnemu meningoencefalitisu za vse zaposlene na IJS, kdor se bo za to odločil. Cepljenje bo 
na glavni lokaciji IJS na Jamovi cesti potekalo 19. oktobra, na lokaciji Reaktor Brinje pa 3. novembra 2020. 
  
Sklep 4:              Sindikat SVIZ/IJS bo svojim članom plačal polovico vrednosti cepljenja proti gripi, to je 7 
Eur na člana oz. članico. 
                           
6.        Razno 
  
a)        Zaradi koronavirusne situacije žal do realizacije vsakoletnega izleta ni prišlo, ravno tako nismo 
izvedli letnega piknika. 
  
b)       V poletnem času smo v IO izglasovali pomoč članici, ki je utrpela veliko materialno škodo zaradi 
naravne ujme. Pomoč so ji odobrili tudi na SVIZ OO Ljubljane in okolice. 
  
c)        Kot v preteklih letih smo tudi letos v septembru izplačali subvencijo za šolske knjige. 
  



č)        Družba Atlantis je v vmesnem času pričela za obratovanjem, a zaradi  ponovitve epidemije spet 
zaprla svoje savne in bazene do nadaljnjega. Smo pa v vmesnem času ponovno obnovili dve sezonski 
vstopnici za bazene  »Termalni tempelj«, ki zdaj veljajo od 12. 10. 2020 do 11. 10. 2021. 
d)       Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo sklicana po potrebi preko spletne platforme »GoToMeeting«, ki nam 
jo je pomagala vzpostaviti T. Martun, za kar se ji iskreno zahvaljujemo. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
  
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                               Zapisnik pripravila:           M. Štraus P. 
                                                                                        Zapisnik 
pregledal:                                                                                  J. 
Pungerčar                                                                                    
  
  
  
Ljubljana, 28. 10. 2020 
  
  
Poslano:             - članom IO SVIZ/IJS, 
                           - članom NO SVIZ/IJS, 
                           - vodstvu IJS. 
  
 


